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Geacht college,

Bloemen geven in de vorm van een bedankje kan plezierig zijn, maar helaas is dit vaak niet erg

duurzaam. In verschillende gemeenten in Nederland1 zien wij vragen ontstaan over het geven van

boeketten, onder andere door de publieke sector. Deze vragen gaan over hoe gezond en duurzaam het

geven van bloemen nu eigenlijk is.

Zorgen zijn met name over het gebruik van pesticiden; welke in de sierteelt veel worden gebruikt om de

bloemen er zo goed mogelijk uit te laten zien en insecten van de bloemen weg te houden. Deze

pesticiden zijn slecht voor mens en natuur. Volgens onderzoek van het Pesticide Action Network (PAN)

uit 2022, bevat een gemengd boeket gemiddeld 25 verschillende gifstoffen.2

Andere zorgen gaan over duurzaamheid; het enorme watergebruik en mest die er omgaat in deze teelt

zorgt voor milieuproblemen. Meststoffen die in grondwater, sloten en rivieren terechtkomen. Tot slot

worden bloemen in sommige gevallen ingevlogen uit het buitenland of komen ze uit verlichte en

verwarmde kassen, wat maakt dat bloemen ook niet zo vriendelijk zijn voor de CO2-uitstoot. Afhankelijk

van het soort bloemen, ligt de gemiddelde uitstoot op 4 kg per boeket, ter vergelijking: dit is het rijden

van 20km in een personenauto.3

Daarom stellen wij de volgende vragen:

1. Hoeveel bloemboeketten geeft de gemeente Rijswijk jaarlijks weg, en wat zijn de

bijbehorende kosten?

2. In welke gelegenheden worden bloemboeketten door de gemeente gegeven/ingezet?

3. Worden bij het inkopen van boeketten milieuvriendelijke bloemen geselecteerd? Dit

betreft bloemen met een biologisch keurmerk die worden geteeld op Nederlandse akkers

(vollegrond).

4. Zijn er alternatieven overwogen voor het geven van bloemboeketten door de gemeente?

En indien nee, wat was hier de reden van?

5. Zijn er aanknopingspunten in bestaand beleid voor een duurzaam en lokaal alternatief

voor het geven van boeketten door de gemeente?

Wij danken u bij voorbaat voor de beantwoording van deze vragen en hopen op een snelle

reactie.

Lichelle de Bruijn, GroenLinks Rijswijk

3 https://www.milieucentraal.nl/bewust-winkelen/uitgelichte-producten/bloemen/

2 https://www.pan-netherlands.org/blog/2022/02/10/boeketten-met-gif/

1 Gemeente Amersfoort, Den Haag en Zutphen zijn gestopt met het geven van boeketten

https://www.milieucentraal.nl/bewust-winkelen/uitgelichte-producten/bloemen/
https://www.pan-netherlands.org/blog/2022/02/10/boeketten-met-gif/

